
Tijd om een duidelijke keuze te maken 
Voor Vlaanderen, voor welvaart

De financiële toestand van België is dramatisch. Het begrotingstekort is gigantisch. 
En terwijl Vlaanderen betaalt om de putten te vullen, doet Wallonië nauwelijks 
inspanningen.

Een forse arbeidsmarkthervorming zou de eerste prioriteit moeten zijn. Maar de federale regering onderneemt 
niets. Integendeel. De complete ontsporing dreigt.

De kostprijs om onze twee 
democratieën op te tellen, 
loopt steeds verder op. Alleen 
een sterke N-VA biedt een 
duidelijk alternatief. In plaats 
van te berusten in de gestage 
achteruitgang, moeten we werk 
maken van een confederale 
ommezwaai. Enkel het 
confederalisme geeft de 
Vlaming het economische 
beleid waarvoor hij stemt.

www.n-va.be/confederalisme
Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd

als reclamedrukwerk.

Ondertussen neemt het aantal arbeidsongeschikten 
dubbel zo snel toe als het aantal werkenden. 
Ook hier zijn de verschillen groot. Het aantal 
arbeidsongeschikten steeg de afgelopen tien jaar in 
Wallonië vier keer sneller dan in Vlaanderen.

Werkzaamheidsgraad Werkloosheid
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Het verschil in werkgelegenheidsgraad tussen 
Vlaanderen en Wallonië was nooit groter dan in 
2022. In Vlaanderen werkt meer dan 76 procent van 
de actieve bevolking. In Wallonië is dat slechts 65 
procent.

Vlaanderen zit op koers om de 
doelstelling van 80  procent werk-
zaamheidsgraad te bereiken. Maar 
de federale regering-De Croo neemt 
niet één activerende maatregel.  

Vlaams minister-president 
Jan Jambon

Algemeen voorzitter
Bart De Wever

Lees het interview met 
uw burgemeester 
Eddy Bevers op 
p. 2 en 3.p. 2 en 3.

Beste Willebroekenaar

De klacht die ik bijna wekelijks hoor klinkt als: 
‘In mijn straat rijden ze veel te snel!’ Blijkbaar 
wordt in zowat elke straat in onze gemeente te 
snel gereden. Ik herinner mij Willebroek in mijn 
tienerjaren voornamelijk als een logische route 
tussen Mechelen en Temse, met veel vracht-
wagens en doorgaand verkeer. Gelukkig wordt 
jaar na jaar duidelijk dat de N16 (onze ‘ring’) 
een rustiger centrum oplevert en we beetje 
bij beetje evolueren naar een echte dorpskern 
waarin de voetganger, fi etser en automobilist 
met respect voor elkaar hun traject van A naar 
B kunnen afl eggen. Vandaar de keuze om – 
meegaand in de Vlaamse trend – naar meer 
zones 30 te gaan en onze straten veiliger te 
maken. 

Dit jaar vinden opnieuw onze Kanaalfeesten 
plaats. Als grote fan van Les Truttes en Bart 
Peeters zal ik mijn beste beentje voorzetten en 
luidkeels meezingen met bijvoorbeeld ‘Brood 
voor morgenvroeg’. Ik ga alleszins te voet naar 
de Kanaalfeesten en zal dusdanig in niemands’ 
straat te snel rijden.

Veel leesplezier!

Filip Mertens
Voorzitter

eN Veu Aa ? 
Heeft u een warm hart voor Willebroek? En zit u met een vraag, 
heeft u een tof idee of goesting om mee aan ons verhaal te schrijven? 
Kom dan vrijblijvend naar de eerste eN Veu Aa ?, de open bar van 
N-VA Willebroek. 

Vrijdag 7 juli van 20 tot 22 uur in Annita’s Pub, Oude Dendermondsestraat 116

We geven er graag ene (of meerdere). Iedereen welkom!

Een woordje Willebroeks
Samen-leven lukt enkel als we elkaar verstaan … 

ieêlemoa geschalotterd = zwaar beschadigd
passemotsje = amper groot genoeg, te krappe kledij
in de blakke-zon = in volle zon
iet vandoen-émme = iets nodig hebben
konténtemént = tevredenheid

bron: ‘Willebroeks dialect’ (Marcel Eeraerts)

ZAT 30
SEPTEMBER

Noteer alvast in uw agenda:

‘Dansen met de Burgemeester’
in de Carré!

Op Pasen legden we 
20 paasboeketjes 
lukraak in Willebroek 

… van de 
N-VA voor u !

Viert u de feestdag van de 
Vlaamse Gemeenschap  

op dinsdag 11 juli?
Haal die dag de leeuwenvlag tevoorschijn en hang ze aan uw 
raam of laat ze wapperen. Zo toont u dat u trots bent op ons 
erfgoed en op onze identiteit. N-VA Willebroek doet zijn 
uiterste best om iedereen die vlagt op 11 juli met een 
presentje te bedanken. Hou daarover onze sociale media in 
de gaten. U vindt vooraan in dit blad hoe u ons via Facebook, 
Instagram of onze website kan volgen.

Studio Vlaanderen

Tweewekelijkse podcast zet de politieke puntjes op de i
De N-VA lanceert met Studio Vlaanderen een tweewekelijkse podcast waarin gastheer Joost Houtman de politieke 
puntjes op de i zet.

De podcast bestaat uit een studiogesprek met een boeiende gast die een blik werpt op 
een actueel thema. Vervolgens fileert een andere gast in de rubriek Feit of Fictie een 
voorstel dat recent het nieuws haalde. Op die manier bent u tweewekelijks juist 
geïnformeerd en op de hoogte van wat er op politiek vlak gebeurt.

Ontdek het N-VA-verhaal in podcastvorm

N-VA Willebroek is op zoek naar inwoners 
die mee hun schouders willen zetten onder ons 
beredeneerd, constructief en gepassioneerd project. 
Zo kunnen we het welzijn en de welvaart in onze mooie 
gemeente mee waarborgen voor de volgende generaties. 

Bent u gedreven en op zoek naar een zinvolle 
tijdsbesteding met een maatschappelijke meerwaarde? 
Dan bent u van harte welkom! 

Stuur een mailtje naar willebroek@n-va.be.

Maakt u 
mee het 
verschil?

NIEUW-VLAAMSE ALLIANTIE
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Eddy Bevers werd 60 jaar en 
is 10 jaar uw burgemeester!

2023 is een bijzonder jaar voor Willebroeks burgemeester Eddy Bevers. 
De burgervader is niet alleen 10 jaar burgemeester dit jaar, hij vierde 
ook nog eens zijn 60ste verjaardag. Redenen genoeg voor een babbel. 
Hoe kijkt hij terug op de voorbije 10 jaar? Hoe ziet de toekomst eruit? En 
vooral … doet hij het nog graag?

Ik stel die vraag omdat politici steeds 
vaker onder vuur liggen. Het vertrouwen 
in de politiek is er niet bepaald op 
vooruit gegaan. Hoe voel jij dat aan?

Ik zal niet ontkennen dat je als politieker 
een dik vel nodig hebt. Wie dit vak niet 
uit idealisme doet, kan het beter niet 
doen. Ik haal nog altijd veel energie uit 
mijn ontmoetingen met onze inwoners. 
Samen naar oplossingen zoeken voor 
soms moeilijke problemen: daar doen we 
het voor. Die problemen mag je niet uit 
de weg gaan, je moet de dingen durven 
zeggen zoals ze zijn.

Voel je op lokaal vlak ook die aversie 
voor politiek?

Gelukkig is dat op lokaal vlak minder. Je 
moet proberen om bij de inwoners een 
maximale draagkracht te vinden voor de 
beslissingen die je neemt. Voor iedereen 

goed doen lukt nooit, maar je kan er wel 
naar streven. 

Klopt mijn gevoel dat het op het lokale 
niveau belangrijker is wie je bent 
en hoe je je gedraagt dan van welke 
partij je bent?

Als burgemeester kan je best altijd boven 
de partijpolitiek staan. De zaken die je 
doet, doe je in het belang van de gemeente 
en haar inwoners. Niet voor jezelf of voor 
de partij. Natuurlijk ben je altijd onder-
deel van een politieke partij. Die combi-
natie is niet altijd evident. Maar mensen 
die denken dat wij als lokale afdeling 
worden aangestuurd door de partijtop, 
moet ik teleurstellen. We zijn vrij in onze 
beleidskeuzes. 

Laat ons even terugkijken op de voorbije 
tien jaar. Wat waren voor jou als 
burgemeester de hoogtepunten en 
de dieptepunten.

Het absolute dieptepunt in die 10 jaar 
was voor mij de politieke crisis (N-VA 
wisselde coalitiepartner cd&v voor 
Groen). Dat was een heel moeilijke 
periode die bovendien ook nog eens 
samenviel met corona. Dat was ook geen 
fraai beeld voor het imago van de 
politiek. Ik heb daar persoonlijk onder 
geleden. Je maakt een akkoord dat je zo 
goed mogelijk wil naleven, maar toen 
kwam een breuk die onherstelbaar was. 
Ook de coronacrisis zelf was natuurlijk 
een dieptepunt. Ik ben ervan overtuigd 
dat dat voor veel mensen een dieptepunt 
in hun leven was. Het leven lag bijna twee 
jaar stil. Tegelijkertijd was het ook een 
enorme uitdaging om onze inwoners zo 
goed mogelijk te helpen. We hebben in 

een mum van tijd een vaccinatiecentrum 
opgericht. Daarop mogen we trots zijn. 
Het lijkt contradictorisch maar je zou 
het in die context ook als een hoogtepunt 
kunnen beschouwen.

En de hoogtepunten?

Als je naar mijn persoonlijke hoogte-
punten vraagt, dan vind ik het een 
enorme eer dat ik al twee keer burge-
meester mocht worden van deze prachtige 
gemeente. Ik hoop dat in een volgende 
legislatuur nog verder te kunnen zetten. 
Ik ben vereerd dat mijn partijbestuur 
gevraagd heeft om volgend jaar opnieuw 
de lijst te trekken. Ik kan al zeggen dat ik 
mij volledig op Willebroek wil concen-
treren en dus niet op een of andere 
nationale of regionale lijst zal staan. Ik 
ben ook trots dat we met dit bestuur van 
Willebroek een financieel gezonde 
gemeente gemaakt hebben. Op 10 jaar 
tijd zijn we van een gemeente met een 
jaarlijks verlies van anderhalf miljoen 
euro gegroeid naar een begroting met 
overschotten. Die overschotten zetten 
we niet op een spaarrekening, maar 
investeren we in de leefbaarheid van 
Willebroek. Dat merk je stilaan in het 
straatbeeld. Dat gaat niet vanzelf, je hebt 
enkele jaren nodig om de tanker te keren. 

Helpt het dat je zelf een ondernemer 
bent?

Ik denk het wel. Het is wel zo dat je als 
bedrijfsleider de dingen van vandaag op 
morgen anders kan gaan doen. Als leider 
van een gemeentebedrijf ligt dat iets 
anders. Daarvoor moet eerst een beleids-
plan opgesteld en goedgekeurd worden. 
Mijn ervaring als ondernemer inspireert 

mij bij het opmaken van zo’n beleids-
plannen en ik heb ook geleerd hoe ik 
mensen kan motiveren om zich te 
engageren voor een bedrijf en om de 
doelstellingen te behalen. 

Om burgemeester te worden heb je 
je job als ondernemer opgegeven. 
Was dat een gemakkelijke keuze?

Het was een bewuste keuze. Ik ben van ’s 
morgens tot ’s avonds op het gemeente-
huis. Dat is niet te combineren met een 
onderneming. Het was een kwestie van 
loslaten. Ik heb het geluk gehad dat ik 
mijn zoon en zijn vrouw kon vragen om 
de leiding van het bedrijf over te nemen. 
Hij heeft dat aanvaard en leidt nu het 
familiebedrijf. Dat doet mij deugd. 

Je werd op 3 mei 60 jaar. Was dat een 
verjaardag als een andere voor jou?

Voor een stuk wel, al ben ik toch wat 
langer blijven stilstaan bij het instappen 
van tram 6. Je denkt al eens na over het 
leven en over de toekomst. Of ik al aan 
mijn pensioen denk? Nee, nog geen 
moment. Ik voel mij ook fysiek niet 
ouder. De gedrevenheid blijft en ik kan 
zeggen dat ik de mooiste job heb die ik 
ooit in mijn leven gehad heb. 

Je bent wellicht ook vaker van huis. Dan
heb je toch een familie nodig die volledig
achter je staat, of niet? 

Ik heb het geluk een fantastische echt-
genote te hebben die weet wat deze job 
voor mij betekent. Ik ben inderdaad nog 
minder thuis dan vroeger. Maar ik waak 

erover dat er nog voldoende momenten 
zijn om samen met de familie dingen 
te doen. Ook als koppel zorgen we voor 
voldoende quality time. 

Je hoeft er niet op te antwoorden, maar 
ik vermoed dat je als burgemeester ook 
minder verdient dan als ondernemer …

Dat scheelt inderdaad een slok op de 
borrel. Mensen beseffen dat niet altijd. 
Let op … als beginnende ondernemer 
was het ook niet altijd rozengeur en 
maneschijn. 

Hoe belangrijk is familie voor jou?

Uiteraard komt de familie altijd op de 
eerste plaats. Als er iets scheelt met de 
familie dan maak ik – zoals iedereen dat 
zou doen – tijd om er voor hen te zijn. Ik 
ben daarom blij dat mijn dochter terug 
in Heindonk komt wonen. Ze werkte en 
woonde drie jaar lang in de Caraïben. 

Wat zijn de leukste momenten als 
burgemeester? 

Ik ben graag onder de mensen. Ik doe 
bijvoorbeeld heel graag een huwelijk of 
een jubilaris. Uit die gesprekken haal ik 
energie. Je komt ook bij verschillende 
mensen. Dat helpt je soms om de dingen 
te relativeren. 

Waren er ook minder leuke momenten? 

Ja, we hebben enkele grote bedrijfs-
branden gehad. Gelukkig zonder 
slachtoffers. Een andere rode draad de 
afgelopen jaren waren de incidenten op 
‘de vaart’. De Brielenbrug in Tisselt die 
enkele maanden buiten gebruik was en 
onlangs nog een containerschip dat tegen 
de andere brug botste. Gelukkig dit keer 
met minder zware gevolgen. Ik heb veel 
respect voor de kordate aanpak van onze 
brandweer. En natuurlijk was er ook de 
PFOS-problematiek op de site De Naeyer. 
Wij hebben als gemeente meteen een 
ombudsman aangesteld om de mensen te 
helpen met hun vragen.

Die brandweer is nu, net als de politie, 
opgenomen in een grotere zone. Zal 
Willebroek daarvan geen nadelen 
ondervinden?

De brandweer is in dat verband een 
ander verhaal dan de politie. De brand-
weerzone was een opgelegde fusie. Die 
moest er komen van de minister. Wat de 

politie betreft, was dat een eigen keuze. 
We werken in de toekomst samen met 
Mechelen en Klein-Brabant. Daardoor 
kunnen we als gemeente een beroep doen 
op teams met een bepaalde specialiteit 
die we vroeger zelf niet hadden. Ik denk 
bijvoorbeeld aan cybercriminaliteit of 
drones. Wij zijn nu ook zeker dat er altijd 
minimum twee ploegen op ons grond-
gebied patrouilleren.

Als we het over de politie hebben, dan 
kunnen we niet om het feit dat hen 
verweten werd om niet kordaat genoeg 
op te treden tegen de overlast die er 
vorig jaar was in Willebroek-Centrum.

We hebben die overlast wel degelijk 
kordaat aangepakt. We hebben getracht 
om met alle betrokken actoren, zowel 
intern als extern, een plan van aanpak 
te maken. Je moet niet alleen repressief 
optreden maar ook proactief en aan 
nazorg doen. We moeten naar een 
toekomst waar we de overlast bij de bron 
aanpakken. We moeten met die jonge-
ren praten. Het is een multidisciplinaire 
aanpak. Ondertussen is er gelukkig veel 
minder overlast, maar het werk is nog 
niet gedaan.

Een van de zaken die voor jongeren 
gerealiseerd werden is het jeugdhuis
in het gloednieuwe Huis van de
Vrije Tijd.

Inderdaad. Ze hebben nu opnieuw een 
plaats waar ze terecht kunnen en waar 
een fuif kan georganiseerd worden. Er 
is ook het Overkop Huis dat daaraan 
gekoppeld is. Daar kunnen kwetsbare 
jongeren terecht. 

Het Huis van de Vrije Tijd is een
fantastische plek, maar staat daar 
een beleid tegenover? Of is het – met
alle respect – eerder een lege doos?

Absoluut niet. We hoorden van 
verenigingen vaak dat ze nood hadden 
aan ondersteuning. Niet alleen finan-
cieel maar ook praktisch. Wij hebben 
als een van de eerste gemeenten in 
Vlaanderen een verenigingsondersteu-
ner aangeworven. Dat was een bewuste 
keuze. Onze verenigingen kunnen met 
al hun vragen bij die persoon terecht. 
We merken dat dat heel erg geappreci-
eerd wordt. 

Hoe belangrijk zijn die verenigingen in 
een diverse gemeente als Willebroek?

Ze zijn enorm belangrijk. Daarom 

ondersteunen wij die verenigingen ook 
op verschillende manieren. Tijdens de 
coronacrisis hebben we bijvoorbeeld 
de subsidies verdubbeld. Al die vrij-
willigers die in verenigingen actief zijn, 
werken als cement dat zorgt voor de 
sociale cohesie bij onze inwoners. Ze zijn 
ook belangrijk in ons participatief beleid 
waarmee we enkele jaren geleden gestart 
zijn. 

Burgerparticipatie is een modewoord 
dat overal hoog in het vaandel 
gedragen wordt. Maar in welke mate
wordt er rekening gehouden met de
stem van de burger?

Je wil niet weten hoeveel goede ideeën 
mensen aanbrengen. Het zou gek zijn 
om daar geen rekening mee te houden. 
We bouwen daarop verder. Ons 
centrumproject is voor het grootste stuk 
gebaseerd op ideeën van burgers, 
bedrijven en verenigingen. 

Willebroek groeit en verjongt. Hoe komt 
het dat Willebroek aantrekkelijk is voor 
jonge mensen?

Willebroek is enorm veranderd. Vroeger 
was het een gemeente met een vervui-
lende industrie die geen sexy uitstraling 
had. De vier grote fabrieken van vroeger 
den Amoniak, Graver, de papierfabriek 
van De Naeyer en de cokesfabriek zijn 
er niet meer. Maar door het verdwijnen 
van die fabrieken, die ook grote werk-
gevers waren, verdween ook de welvaart 
en raakte onze gemeente in verval. 
De voorbije jaren zijn er veel nieuwe, 
moderne bedrijven naar Willebroek 
gekomen. Vooral in de logistieke sector 
zijn we een knooppunt in Vlaanderen. 
Daardoor is de werkloosheid een stuk 
lager en zijn er nieuwe inkomsten voor 
de gemeente. De logistieke sector is een 
van de enige die tijdens de coronacrisis 
niet stilgevallen is.  

Wat zijn de grootste uitdagingen voor 
de komende jaren?

Veiligheid blijft een aandachtspunt. Een 
ander speerpunt is het economische 
aspect en het blijven investeren in de 
leefbaarheid van de gemeente. We 
willen op dat vlak het voorbeeld van 
onze buren uit Mechelen volgen. Ik denk 
bijvoorbeeld aan de vernieuwing van 
de cultuursite. Een ander thema is de 
mogelijke komst van een zwembad op de 

site van Sport Vlaanderen Hazewinkel. 
Als gemeente staan wij daar 100 procent 
achter en willen wij mee investeren. 
Men maakt nu een masterplan op om 
te kijken waar het zou kunnen komen. 
We hopen eind dit jaar duidelijkheid te 
hebben.

Je wordt door uiterst rechts wel eens 
verweten te sociaal te zijn en een 
pamperbeleid te voeren terwijl de 
linkerzijde het net nog wat socialer 
zou willen. Op welk vlak onderscheidt 
N-VA Willebroek zich van de rest van 
de politieke landschap?

Op lokaal vlak werken we hard aan het 
economische welvaren. Met de centen dat 
dat opbrengt bouwen we onze sociale 
dienstverlening verder uit. We blij-
ven investeren voor al onze inwoners 
en bedrijven, ongeacht hun politieke 
voorkeur. Je moet geen groene zijn om 
te beseffen dat er iets moet gebeuren 
met ons klimaat. Je moet geen socialist 
zijn om te beseffen dat je de zwaksten in 
de maatschappij moet steunen. Je moet 
geen N-VA’er zijn om te beseffen dat de 
welvaart van Vlaanderen op iedereen 
afstraalt. Wij willen al die elementen 
aanpakken.  

60 jaar en 10 jaar burgemeester. 
Dat vraagt toch om een feestje? 

Ja hoor, op zaterdag 30 september nodig 
ik iedereen uit in de Carré om te komen 
‘Dansen met de Burgemeester’. Net zoals 
bij de vorige edities gaat de volledige 
opbrengst naar een goed doel. Noteer 
dat al maar in je agenda, want het wordt 
een niet te missen feestje!  

Ik kan zeggen dat ik 
nu de mooiste job heb 
die ik ooit heb gehad.”

www.n-va.be/willebroekwillebroek@n-va.be


